
 

   Bestyrelsens beretning 2024 

o Primært fokus i 2024 har været de løbende vedligeholdelsesopgaver.  

Bl.a: 

- Græsslåning, også langs syrenhegn. 

- Mere grus på den lille sti mod skolen. 

- Blomsterbedene klippes årligt. Bedet overfor skolen fungerer ikke tilfredsstillende. Det afprøves endnu en sæson.   

 

o Kommunen aflyste den årlige gennemgang af området – det er udsat til 2025. 

 

o Stien mod Søhuset er kommunens område, men vi er fortsat i dialog med kommunen i håb om, at den kan forbedres.  

 

o Følger udviklingen af det nye skov- og naturområde ved Stavnsagergyden. Det er nu projekteret og det forventes, at 

etableringen påbegyndes i 2025. 

 

o Vejdirektoratet afviser at genetablere vildthegnet langs motorvejen.  

 

o Der bruges fortsat meget tid på kontingentinddrivelsen. Det bør ikke være nødvendigt      

 

o Hjemmesiden genererer meget spam-mail, som potentielt kan bevirke, at en ”rigtig henvendelse” overses. 
 

o Der er kun 1 ledig grund tilbage i udstykningen.  

 

 


